

Herning d. 11.4.2023

Referat bestyrelsesmøde 11.4.2023 Afd. 114 Teglparken

Carl Mahler
Danni Hansen
Marianne Birkmose
Christian Haulund
Emma Lilliendal
Line Øer
Ronja Ojala Sandfeld Hansen

Invitation til afd. møde	Husk handicapvenlig. Urtemarineret svinekam med smørristede kartofler, kryddersovs, salat og dressing+oversat til engelsk+dato+tidspunkt. Vi skal sende til fællesbo, hvad vi vil have med. Line gør klar til at sende til Heidi.
Inviter Torben	Carl inviterer
Tommy projektor	Carl spørger Tommy
udkast til råderetskatalog	Terrasse – pligt til vedligeholdelse. Vi skal have en dialog med fællesbo omkring hvordan vi skal have opdateret vores råderetskatalog omkring det udendørs. Carl kontakter Tommy ang. et møde. Det skal være en uges tid efter næste møde når vi har snakket om hvilke forslag der skal stilles (muligvis Kim B. Grarup).
De 20 kr. der indbetales ekstra	Hvordan skal de 20 ekstra indkrævede kroner bruges? Noget går til afdelingsbestyrelsesmødet, men hvad med resten? Hvor meget er det? Skal vi ikke have gang i et arrangement? Vores plan er at det skal bruges til et arrangement i august. Grillarrangement, socialt arrangement. Hvis der er noget i overskud, kan det overføres til opsparing til molokker eller lign. For at få folk med på banen vil vi spørge dem om hvad de kunne tænke sig af arrangementer. Der skal laves en forespørgsel på facebook siden og laves et opslag på opslagstavlen med mailadressen? Emma laver til FB og Line laver til opslagstavlen.
stikord til formandens beretning	Storskrald Glascontainer Opslagstavler Rottebekæmpelse Herning Rocker - parkeringsindsats

	<p>Indsats om uderum med hække, planering og terrasser Fondsansøgningen, som vi ikke nåede. Cykelsti - kommunen arbejder på det med afstrikning og skiltning. Vi er i dialog med kommunen. Politiet har været for at give bøder. Tidseoptagning Line og Carl laver et udkast til formandens beretning ud ad fra stikordene</p>
<p>evt.</p>	<p>Hækkenes tilstand, krav og muldjord /gødning, eller en anden type hække, som kan gro i vores jord. Vi vil stille et krav til Peter Bøgelund om at der skal laves jordforbedring og plantes noget hæk, som kan vokse hos os. Det er blevet lovet at der skal være hæk fra start. Line og Carl sender noget til Peter. Næste møde: 2. maj kl. 19 Torben er kommet med et forslag om at lave overdækning ved alle indgange for at lette snerydning.</p>